

Dagsorden til vores møde onsdag d. 10. Februar 2016.

1. Status omkring aktiviteterne på 'kælderen 73'. Hvor langt er vi kommet siden sidst. Hvad mangler?
2. Gå-holdet. Status om det. Evt om vi som Afd.bestyrelse skal prøve at bakke op om det ved selv at deltage?
3. Sommerfestival, opgavefordeling. Dato? Hvem gør hvad?
4. Månedlig fælles morgenbruch, hvor vi kan mødes og få kaffe/rundstykker. Ca 1 time. Økonomi: Bestyrelsen skal, hvis forslaget vedtages, forholde sig til om pengene skal tages fra vores årlige budget, eller skal vi sælge mod penge? Eller alternativt?
5. Status om foreningen, der oprettes mhp at skabe fritidsaktiviteter for børn/unge i afd 11.
6. Status omkring fælleshuset.
7. Skabene i lejlighederne i afd 11 skulle skiftes i 2016. Flere beboere ønsker et konkret svar på det. Hvornår påbegyndes arbejdet. Hvem vil følge op på det?
8. Meddelelse fra beboere
9. evt

## **Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 10. feb 2016**

Fraværende: Anna Mai

Ad1) Status opdateret. Formanden har haft en ekstrem travl januar og det har ikke været muligt at kunne aftale et møde med viceværtten mhp at få opsat lærredet mv. Pc og printer har ingen forbindelse, men Jan vil prøve at kigge på det. Ligeså snart det er på plads, så starter vi aktiviteterne.

Ad 2) Gå-holdet er aktiv hver mandag og onsdag kl. 19. Det er lidt sløv nu men skal nok give pote, når vejret bliver varmere. Det er frivilligt og uden binding/tilmelding at deltage. De beboere fra afd. 11 som har lyst deltager.

Ad 3) Det er foreløbig besluttet, at det bliver i august. 13. august er aftalt. Nogle beboere deltog formødet og kom med ideer og tilbød deres hjælp til loppemarkedsdelen, evt. til selve arrangementet.

Det er aftalt, at de grønne arealer foran de to blokker ved rundkørslen, blok 1 og blok 10.

forskellige dele af dagen vil byde på loppemarked, cafe med hjemmelavede "cafe-retter", Telt slås op, bord mm. skal standlejere selv tage med, vi giver et gratis område, ca. 1-2 meter til hver stand. Antal bod/bord har vi ikke en ide om, andre som ikke bor på afd. 11 skal også være velkommen til at stille bord op, men første ret til at låne plads gives til beboere fra afd 11, tidsmæssigt satser vi på 3-4 timer, Anne Grethe kontakter sundhedscentret mhp at invitere dem til at tilbyde deltagere gratis sundhestjek mm. Andre relevante aktiviteter tager vi ind efter behov. Tidligere nævnte vi konkurrencer mm. Foreløbig har vi de ovenstående punkter.

Ad 4) Kaffen og teen bliver gratis, rundstykker/mad medbringes, evt. købes hos os. Det må sættes i gang hurtigst muligt. Vi har ikke de største forventninger, men vi håber at beboerne bakker op. Evt. overskud skal komme beboerne til gode.

Ad.5) Ismail undersøger muligheden for at låne en af skolernes haller. Vi vil ansøge som godkendt forening i første omgang og IKKE som tilskudsberettiget forening. Det skyldes, at når man er tilskudsberettiget, så forudsætter det at der skal være en ansvarlig person overfor kommunen. En der skal have styr på regnskaber, dokumentationer mm. Sådant en person har vi ikke i bestyrelsen, og de beboere, Ismail snakker med, ønsker at de vil bakke op når den kommer op at kører, men Ismail ønsker, at de skal selv være med til at tage ansvar og bidrage. Derfor foreløbig en lidt uformel undersøgelse af muligheder for at låne haller i nærheden.

Ad6) Pavillion? Eller fælleshus på græsplænen? Jan kontakter Erik mhp at undersøge fælleshus på grøn areal. Dermed er bygningen ved Rema næsten helt ud af spil. Vi mener ikke det er rimeligt at vi skal totalt istandsætte en bygning og efter et par år aflevere i nyistandsat stand.

Ad 7) Skabene vendes med Erik til vores "runddtur".

Ad 8) flere beboere har spurgt ind til skabene

Ad 9) Anne Grethe befuldmægtiges til at kontakte kontoret og få skaffet de borde og stole samt 2 termokander, som vi besluttede at skaffe før nytår.